
Tehtne razprave
Letošnje ocene o poteku

razprav o zaključnem računu
in rezultatih gospodarjenja v
letu 1979, o stabilizacijskih
prizadevanjih za uresničeva-
nje dogovora o uresničevanju
družbene usmeritve razpore-
janja dohodka v letu 1980 in
rezultatih, doseženih na po-
dročju priprav in sprejemanja
srednjeročnih planov za ob-
dobje 1981-1985 v občini Cen-
ter, kasnijo, vendar pa je
splošno oceno podal, na zad-
nji seji predsedstva občinske-
ga sveta Zveze sindikatov
Ljubljana Center, član komi-
sije za družbeno-ekonomske
odnose. V letošnjem letu
predvsem beležijo nekatere
boljše uspehe pri razpravlja-
nju o zaključnem računu. V
večini delovnih organizacij so
bile priprave izvršene po na-
vodilih, tako da je ocena go-
spodarjenja v letu 1979 pove-
zana s srednjeročnim planom.
Nekoliko slabše so bile raz-
prave o planskih dokumen-
tih, ki zadevajo planirane do-
hodke, prihodke glede na iz-
polnjevanje družbenoeko-
nomske resolucije za leto1979
- precej delovnih organizacij
je izplačalo prevelik dohodek.
Pri planu za leto 1980 so v
razpravah upoštevali tudi sta-
bilizacijske ukrepe in omeji-
tve glede izplačil osebnih do-
hodkov, reprezentančnih
stroškov in sklada skupne po-
rabe - tukaj so nastopile teža-
ve predvsem glede osebnih
dohodkov, saj so delovne or-
ganizacije že sprejete plane
morale prilagoditi stabilizacij-
skim ukrepom. V Centru so
imele tri organizacije združe-
nega dela nekrito izgubo. To
so TOZD Turizem Alpe-
Adria, Podjetje za avtomatiza-

cijo prometa TOZD Tehnoko-
merc in trgovsko pojetje Vo-
lan. Na splošno so rezultati v
Centru dosti ugodni, stanje pa
je nekoliko kritično. Organi-
zacije so prigospodarile dosti
večji prihodek, dohodek in
akumulacijo, kot so jih načr-
tovali, vendar pa je to precej
navidezen rezultat, saj so v ve-
liki večini organizacije nelik-
vidne, tako da nimajo sred-
stev niti za izplačevanje oseb-
nega dohodka, kaj šele za in-
vesticije.

V razpravi so nato člani
predsedstva ugotovili, da so
bile razprave o ocenah rezul-
tatov gospodarjenja in planih
za vnaprej dosti zgodaj, da je
pri dejanskem stanju treba
upoštevati negativne elemen-
te, kot so inflacija in stanje v
energetiki, ki povzročerda pri-
hodek raste, realen uspeh je
pa vseeno bolj skromen. V bo-
doče bo treba pri teh ocenah
upoštevati bolj celovito stanje
in v razprave vključiti tudi
druge pokazatelje. Ugotovili
so tudi, da je bistveno ngotav-
ljati stanje v gospodarstvu
večkrat med letom, ko je mo-
goče še kaj ukreniti. Taka na-
ravnanost se čuti v samem go-
spodarstvu, seveda pa pri tem
ne bi smeli zanemarjati celo-
letnih planov.

Na seji so sprejeli tudi listo
petdesetih posameznikov iz
Centra, ki bodo 25. aprila do-
bili srebrni znak Zveze sindi-
katov Slovenije. Sprejeli so
tudi predloge devetih osnov-
nih delovnih organizacij Zve-
ze sindikatov, ki bodo prejele
srebrni znak, pri deseti pa se
je zataknilo, tako da bo za to
pooblaščena komisija v naj-
krajšem času našla še deseto
osnovno organizacijo. D. Marlot


